
MMGV – A mentorrendszerről 

 

17. Egyéb hozzáfűznivaló, amit a mentorrendszerről, illetve mentoraidról meg szeretnél 

velünk osztani? 

Jó lenne, jövőre a gólyatáborban nem lenne olyan csapat mint a miénk, ahol csak néhány 

bioszos volt, meg nagyon sok föcis. Inkább legyen egybe több egy szakos, vagy fele-fele 

arányban. Nagyon jól összehaverkodtam a földrajzosokkal, csak sajnos a bioszosok közt nem 

sok "hasznát" láttam. 

tudatosítani az emberekkel még erősebben, hogy első sorban rajtuk keresztül kell a felsőbb 

rétegeket megközelíteni és nem 60 külön diáknak kell a tanárokat elárasztani mailekkel, mert 

ezzel csak felhergelik őket és nincs az a tanár, aki egy egész évfolyamnak reagál egyesével a 

leveleire. Magyarul: a tanárok és diákok közötti hídként a mentorok jelentőségét kiemelni, 

hogy ne idegesítsük feleslegesen a tanárokat, mert az senkinek sem válik hasznára. 

Jó, hogy van, ennyi. Más egyetemekre járó ismerőseim irigyeltek érte, mikor semmiről nem 

volt fogalmuk / beosztották őket valakihez, akivel sose beszéltek. 

Jól csinálja a nagytöbbség, de van aki nagyon félvállról veszi, sajnos nem mindig jófej dolog 

a "sokdolgom van szigózok duma" ezt előre tudta, akkor inkább ne vállalja és akkor nincs 

semmi probléma a rendzserben. nem kell mindig ráérni, emberek a mentorok is! 

Alig várom, hogy csatlakozhassak :) 

Nagyon hasznos volt, nélkülük sokkal nehezebb lett volna kiigazodni. 

A többi mentornak köszönöm, sokat igyekeztek segíteni, és amúgy ez a mentorrendszer 

abszoltút támogatnivaló. Csak a tényleg segíteni vágyó embereket kellene beválasztani.. 

jó, hogy van ez a mentorrendszer, sokat segített.  a mentoraim pedig még egyszer nagyon 

ennivalók voltak <3 :D 

Remekül megvalósítottátok. Na. Kár ragozni. 

Teljesen szerelmes vagyok a Róziba! Gyakran képzelem el, ahogy Leia hercegnős 

aranybikiniben készít nekem koktélokat, és szürcsölgetjük kortyonként a gyönyört egy 



pálmafás tengerparton. Ha ott lennénk, minden nap illóolajjal masszíroznám a selymes bőrét, 

hogy soha ne olvadjon le az angyali mosoly az imádni való arcocskájáról! Egyszer szívesen 

rábeszélném a Kittit is, hogy kényeztessük együtt a Rózit :D 

lehetne egy-egy fórum (ha még nincs) az egyes tanárokról, mik a tapasztalatok (pl. kinek 

melyik tanárhoz érdemes menni gyakorlatra menni (pl. számalapnál)) 

A kannás/tablettás bor különösen árt az egészségnek amellett, hogy bűn rossz. Jövőre a 

gólyaavatón inkább valami sör legyen a díj. :) 

Jobb lenne népszerűsíteni a mentorjelentkezést. Nem nagyon ismerek egy embert se, aki 

szeretne az lenne - közülünk, gólyák közül - ezért jó lenne felhívni a figyelmet, mik ennek a 

posztnak az előnyei, hátrányai, stb.  Jó lenne kiértékelést, vagy valami reakciót, összegzést 

küldeni erről a kérdőívről. 

Nincs 

A mentorrendszerről és a gólyatáborról csak annyit, hogy szerintem nem kellene feltétlenül 

minden program középpontjában lennie az ivászatnak, a vetkőzésnek, vagy káromkodások 

ordibálásának. Én ettől még nem utáltam a gólyatábort - habár néhány program kicsit durva 

volt nekem - és persze el is mentem, de az ilyen híre miatt tudom, hogy sokan el sem jönnek, 

és mivel ezek után azok mennek mentornak, akiknek ez bejön, ezért a kevésbé ivós-vetkőzős 

dolgokat kedvelő emberekből nemigen lesznek mentorok, és nem tud változni a dolog. (plusz, 

olyanokat hallottam a mentortáborokról, hogy azok ilyen szempontból még durvábbak, habár 

erről nincs saját tapasztalatom. 

Jó dolog nagyon, de ha az embernek matekos teadélután alatt végig órája van, a partyzás meg 

nem vonzza oly nagyon akkor kb soha nem látja a mentorait... 

esetleg később mentorkodnék, a jövő évet korainak érzem 

Nagyon tetszik, és nem győzöm elégszer hangsúlyozni hogy az én mentoraim a világ legjobb 

mentorai! Egyszerűen felülmúlhatatlanok!!! :) 

Ne kelljen meglennie az összes főtárgynak. 

Hajrá! 

"Nem tudom, kapnak-e valami kis jutalmat (mondjuk egy tábla csokit) félév végén, de ők 

ketten megérdemelnének két táblát is! :D 

Hát ami kicsit furi volt nekem, hogy sok olyan gólyatársammal beszélgettem, akiknek a 

mentora nem igazán foglalkozott velük. Itt most konkrétabban arra gondolok, hogy Csémi 

Zoli azokat a gólyáit nem igazán pátyolgatta, akik nem tudtak elmenni a gólyatáborba.  

Azt is hallottam, hogy a mentorkövetelmények között van, hogy az illetőnek ne legyen első 

féléves tárgya... Tényleg reális követelmény ez? Szerintem aki tökéletesen csinálja végig az 

egyetemet, az azért képes rá, mert nem foglalkozik gólyákkal, kizárólag a tanulással. Érdemes 



lenne a mentorok képzésében inkább a személyiségre fektetni a hangsúlyt, mint a 

tanulmányokra... (Jó, persze ne lógjon ki féllábbal az egyetemről.)" 

Remek kezdeményezés és szinte hibátlanul működik. Köszönjük!!! 

Imádta őket az egész csoport! :) 

nincs 

miért olyanok a mentorok, akik nem tudják elvégezni rendesen az alapszakot? (tisztelet a 

kivételnek), de ne olyanok "mentorálják" már a gólyákat, akik bukdácsolnak tárgyakból... 

"A mentorrendszer egy hatalmas áldás volt nekünk gólyáknak. A mentorrendszer 

""dolgozói"" szintúgy. :)" 

Olyan embereket kéne választani akik tényleg teljesítik kötelességeiket. Felügyelni kéne 

munkájukat. 

Jó, én azon változtatnék, hogy több kifejezetten a mentorokkal együtt létrejövő program 

lehetne, gondolok itt arra, hogy szerintem a gólyatábor, a gólyabál, a gólyahajó illetve a 

regisztrációs héten kívül is lehetne még néhány program, amelyben az összes mentor ott van, 

nem csak olyanok, amelyeket az egyes mentorok szerveznek a saját csapatuknak. 

Elégedett vagyok a mentorrendszerrel, felelősségteljesen végzik a munkájukat. 

Csak egy apróság: idén sajnos volt olyan mentor, akit nem igazán érdekeltek a gólyái, 

segítség kérésüket elutasította. Szerintem jobban válogassátok meg a jelentkezőket, hogy ez 

ne forduljon elő... 

"Tomi javasolt egy tárgyat, hogy vegyem fel előre, és nagyon hálás vagyok neki emiatt, ez lett 

a félév során a kedvencem. (programozási alapismeretek) 

Mindig segítőkész volt, akárhányszor fordultam hozzá, javasolt gyakvezeket." 

Prikó nagyon jó mentorkoordinátor volt! Szerintem jutalmazni kéne valamivel! :)  

nincs 

szilvás buktát mert azt szeretem 

Nincs, teljesen elégedett vagyok a jelenlegivel. 

jövőre gtban tali :) <3 Brákó 

Le a kalappal előttük! 

Szerintem még jobban is fel lehet(ne) készíteni és tájékoztatni a mentorokat! Főleg 

gólyatáborra gondolok. Ott rengeteg kérdésre (még) nem tudták megadni a választ! 

laci gyere lolozni 



Szerintem a mentorrendszer semmit nem ér, a jelenlegi formájában legalább is biztos nem. 

Szerintem több mentor kéne, mert ez így nehéz, ha kb. 30 hallgató jut egy mentorra. 

Egyetlen dolog, nem volt szimpatikus . Fölösleges a mentoroknak az orrunk alá dörgölni, 

hogy nekik milyen nehéz dolguk van, mert sokkal nehezebbek a tárgyaik és mennyivel többet 

kell tanulniuk. A türelemre akarnak minket inteni van intelligensebb módja is. Nem olyan 

régen voltak gólyák, tudhatják, hogy az első félévet nagyjából mindenki kb. egy világháború 

méretű káosznak élik át (kis túlzással), de ha jól csinálja az ember, jövőre neki is ugyan olyan 

nehéz tárgyai lesznek. Mellesleg szerintem ha valaki mentor szeretett volna lenni, tudta, hogy 

ez mivel jár. Szóval nem igazán tudom őket sajnálni, azért őket mert több dolguk van, viszont 

tisztelni tudom őket, hogy ezt bevállalták. 

Csak így tovább :) 

Nem isznak rendesen? 

Továbbra is sok erőt hozzá! 

Jó hogy van ilyen, könnyebb ismerősöket, barátokat szerezni. 

Tök jó csapatépítők voltak, és értettek a hangulatoldáshoz. 

Remélem hasznos ez a kérdőív, mert fontos, hogy valóban jó mentorok kerüljenek posztra. 

Alapvetően szerintem jó a rendszer, és a mentorok túlnyomó többsége jó. Annyi változtatást 

viszont mindenképpen belevinnék hogy a mentori cím legyen tanulmányi átlaghoz kötve. 

Legalább valami minimálishoz. Felettébb furcsának tartom hogy olyan mentorok osztogatnak 

tanácsot tanulással, órákkal kapcsolatban akik maguk sem voltak képesek azokat teljesíteni. 

És őket nyilván nem is lehet sok 2. féléves tárgyal kapcsolatban megkérdezni, mivel fel sem 

tudták őket venni. 

A mentorrendszer, véleményem szerint jól működik, egyetlen kivetnivalót találtam csak 

benne; azt hogy valaki mentor lehessen, azt ahhoz kötném, hogy az illetőnek ne legyen bukott 

kötelező tárgya. Ugyanis, mivel még nem vagyunk teljes mértékben tisztában a rendszerrel, 

segítségünkre lehetnek a mentoraink a továbbiakban is. Ez azonban nem történik meg, ha nem 

teljesítették azt a szintet, amit mi igen. 

Nagyon megszerettem őket, és az ő szerepük is benne van abban, hogy jövőre én is mentor 

szeretnék lenni. 

hasznos dolog :D csak így tovább mentoraimnak :D nélkülük nm tartanék ott ahol :D 

Boldog boldogtalan elmehet mentornak, akkor is ha ideje sincs, kedve sincs hozzá! 

jó, hogy a mentorok mellett voltak csapvezek is 

Nincs 

http://www.youtube.com/watch?v=9EcjWd-O4jI&feature=related 



Szerintem célravezető úgy párosítani a mentorokat, hogy az nekik is a kedvükre legyen, így 

legalább az esélyt megadva annak, hogy ők is jól érezhessék magukat, hiszen tisztában 

vagyok vele, hogy ez nem csak nem könnyű,de időigényes elfoglaltság is. (A véleményemmel 

nem szeretném az összest mentort minősítem, tudom sokan sok energiát öltek abba, hogy 

segítsenek nekünk és jól érezzük magunkat. Sajnálom, hogy pont ebbe a csoportba kerültem, 

máshol biztos jobban éreztem volna magam, hallgatva másik csoportba osztott ismerőseim 

tapasztalatait.) 

Nincs... 

Ez egy kifejezetten remek, s hasznos dolog, maradjon meg sokáig! 

Semmi 

Köszi Vera :) 

A mentor is hallgató, ezért az 1. heteket leszámítva kevésbé gyakran volt "kéznél", de mindig 

tudtuk, hol lehet találni párat. :D Pozitív csalódás volt, hogy egyetemen is foglalkoznak a 

kölykökkel. :D A mentor legyen lelkes, és ahogy láttam, hogy feloszlottak a mentorcsoportok 

a kezdetek után, és mindenki segített mindenkinek, különösen fontosnak tartom, hogy a 

mentorok sokszínüek legyenek - ha lehet ezt valamivel kontrollálni - tanulmányi és szociális 

szempontból is. Személyem szerint minden tök jó a mentorrendszerben. :D 

Nagyon jó, hogy az új környezetben a mentorunk a segítségünkre van, segít nekünk 

mindenben, és ez egyfajta biztonságérzetet ad. 

Nincs 

Megvizsgáltatnám Vígh Balázs máját, eléggé aggódom az egészségi állapota miatt. :D 

Jó, hogy van a rendszer, tényleg segített ! 

Nincs. 

Jó ez az ELTE! 

a mentorpóló nem tetszik 

Fogalmam nincs, ki osztott be ebbe a csapatba, de jobb helyre nem is kerülhettem volna. 

Mind a hármójukat imádom. 


